



**Form B****表格乙**

IN THE EVENT OF TRANSFER OF THE RIGHT(S) TO SUBSCRIBE FOR H RIGHTS SHARE(S) REPRESENTED BY THIS DOCUMENT, AD VALOREM STAMP DUTY IS PAYABLE ON EACH SALE AND EACH PURCHASE. A GIFT OR TRANSFER OF BENEFICIAL INTEREST OTHER THAN BY WAY OF SALE IS ALSO LIABLE TO AD VALOREM STAMP DUTY. EVIDENCE OF PAYMENT OF AD VALOREM STAMP DUTY WILL BE REQUIRED BEFORE REGISTRATION OF ANY TRANSFER OF THE RIGHTS TO SUBSCRIBE FOR THE H RIGHTS SHARE(S) REPRESENTED BY THIS DOCUMENT.

在轉讓認購本文件所指之H股供股股份之權利時，每宗買賣雙方均須繳付從價印花稅。除出售以外，饋贈或轉讓實益權益亦須繳付從價印花稅。在登記任何轉讓認購本文件所指之H股供股股份之權利前，須出示已繳付從價印花稅之證明。

**FORM OF TRANSFER****轉讓表格**

(To be completed and signed by the Qualified H Shareholder(s) who wish(es) to transfer all of its/his/her/their right(s) to subscribe for the H Rights Shares comprised herein and the person(s) to whom the right(s) to subscribe for the H Rights Share(s) are being transferred)

(供有意轉讓其認購本表格所列H股供股股份之全部權利之合資格H股股東及已獲轉讓可認購H股供股股份之權利之人士填寫及簽署)

To the Directors,

**PICC Property and Casualty Company Limited**

**致：中國人民財產保險股份有限公司**

列位董事 台照

Dear Sirs,

I/We\*, as the Qualified H Shareholders, hereby transfer all of my/our\* rights to subscribe for the H Rights Shares comprised in this Provisional Allotment Letter to the person(s) accepting the same and request you to register the number of H Rights Shares mentioned in Box B of Form A in the name(s) of the transferee(s) signing the form below. The transferee(s) agree(s) to accept the same on the terms set out in this Provisional Allotment Letter and the accompanying H Share Rights Issue Prospectus and subject to your Articles.

敬啟者：

本人／吾等\*，作為合資格H股股東謹將本暫定配額通知書所列本人／吾等\*認購H股供股股份之全部權利轉讓予接受此權利之人士並請閣下將表格甲中乙欄所列數目之H股供股股份登記於簽署以下表格的承讓人名下。承讓人同意按照本暫定配額通知書及隨附之H股供股章程所載之條款，並在貴公司之公司章程之規限下接納此等股份。

Existing H Shareholder(s) please mark "X" in this box  
現有H股股東請在欄內填上「X」號

To be completed in BLOCK LETTERS in English. Joint transferees should give the address of the first named transferee only.  
請用英文大楷填寫。聯名承讓人僅須填寫排名首位之承讓人之地址。

Name of transferee in English 承讓人英文姓名	Family name 姓氏	Other name(s) 名字	Name in Chinese 中文姓名
Name(s) of joint transferees in English (if applicable) 聯名承讓人英文姓名 (如適用)			
Address in English (Joint transferees should give the address of the first named transferee only) 英文地址(聯名承讓人僅須填寫排名 首位之承讓人之地址)			
Occupation 職業			Tel. No. 電話號碼
Dividend instructions 派息指示			
Name and address of bank 銀行名稱及地址			Bank account no. 銀行戶口號碼

Signature(s) of Qualified H Shareholder(s)  
(all joint H Shareholders must sign)

合資格H股股東簽署(所有聯名H股股東均須簽署)

1. \_\_\_\_\_  
2. \_\_\_\_\_  
3. \_\_\_\_\_  
4. \_\_\_\_\_

Signature(s) of transferee(s)  
(all joint transferee(s) must sign)

承讓人簽署(所有聯名承讓人均須簽署)

1. \_\_\_\_\_  
2. \_\_\_\_\_  
3. \_\_\_\_\_  
4. \_\_\_\_\_

Date 日期：\_\_\_\_\_

**Ad valorem stamp duty is payable by the transferor(s) and the transferee(s) if this form is completed.**

**如已填妥本表格，轉讓人及承讓人須繳納從價印花稅。**

\* Delete as appropriate

\* 刪去不適用者